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        ZAKLJUČAK 
 
35. sjednice Školskog odbora održane u srijedu 24.02.2016. godine s početkom u 16 
sati i 30 minuta u zbornici škole. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: 
 

- Predstavnica iz reda učitelja i stručnih suradnika: Ivana Olivari, Ana Marinović 
Radojković 

- Predstavnik radnika:  Dominko Filipović 
- Predstavnici osnivača:  Zdravka Majurec, Vesna Bobinski, Ana Šerfezi 
- Predstavnica Vijeća roditelja: Jelena Buturac 

 
Na sjednici Školskog odbora prisutne su ravnateljica škole gospođa Marija Luković, 
računovotkinja Gordana Videc  i tajnica Maja Mikec. 
 

Sjednicu Školskog odbora otvara predsjednica Školskog odbora, gospođa Ivana 
Olivari  koja pozdravlja prisutne i predlaže  

 
DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika 34. sjednice Školskog odbora 
2. Izvješće inventurne komisije o popisu osnovnih sredstava, sitnog 

inventara, obvezama, potraživanjima, stanju novčanih sredstava 
proračuna na dan 31.12.2015. godine 

3. Izvješće o prihodima i izdacima za razdoblje od 01.01.2015. do 
31.12.2015.  

4. Polugodišnje izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada 
škole, Kurikuluma i preventivnih programa 

5. Radni odnosi (zapošljavanje domara nakon provedenog 
natječajnog postupka) 

6. Obavijesti 
7. Pitanja i prijedlozi 

 

 



Dnevni red  35. Sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

 
 
Ad.1  Zapisnik 34. sjednice Školskog odbora je jednoglasno usvojen. 
 
 

Ad.2  Izvješće inventurne komisije o popisu osnovnih sredstava, sitnog inventara, 
obvezama, potraživanjima, stanju novčanih sredstava proračuna na dan 31.12.2015. 
godine  je jednoglasno usvojeno. 
 
Ad.3 Računovotkinja Gordana Videc podnijela je Izvješće o prihodima i izdacima za 
razdoblje od 01.01.2015. do 31.12.2015. koje je jednoglasno usvojeno. 
 
Ad 4. Pedagoginja Ana Marinović Radojković podnijela je Polugodišnje izvješće o 
realizaciji Godišnjeg plana i programa rada škole, Kurikuluma i preventivnih 
programa koje je jednoglasno prihvaćeno. 
 
 
Ad 5. Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali svoju suglasnost na 
zapošljavanje Vladimira Benka na radno mjesto domara, na puno, neodređeno radno 
vrijeme. 
Raspisani natječaji za zapošljavanje učitelja hrvatskoga jezika, učitelja biologije i 
učitelja razredne nastave u programu produženog boravka. 
 
Ad.6. Održana je općinska smotra LiDrano u našoj školi. Učenici naše škole 
ostvaruju zapažene rezultate na županijskim natjecanjima (robotika, badminton, 
vjeronaučna olimpijada…..). 
 
Ad. 7.  Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 
 
Sjednica Školskog odbora je završila s radom u 17 sati i 30 minuta. 
 
 
Zapisničar:      Predsjednica Školskog odbora: 
 
Maja Mikec     Ivana Olivari 
 
 
 
 
 
 
 
 


